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Készült:  Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2009. szeptember 

8-i soron kívüli üléséről, hangfelvételről 
 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Rákóczy Attila alpolgármester, Sasvári Tamás 

alpolgármester, Dr. Bakács Tiborné, Bakos József, Batka Gyula, Boros 
Bálint, Greller Károly, Hubay Sándor, Kovács Károly, Melsin Valentin (aki 
később érkezik), Dr. Novák János, Piri Attila, Tátrai Jenő – képviselők, 

 
  Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Nagy Vera aljegyző, Dr. Pacári Judit 

jogtanácsos, Dr. Druzsin Mónika, Svégel Gábor irodavezetők – meghívottak. 
 
Távol maradt: Csendesné Murányi Ibolya, Dr. Barbalics István és Dr. Ludas László 

képviselők jelezték távolmaradási szándékukat 
 
Ormai István polgármester:  
Köszönti a megjelenteket, a VTV nézőit, a nagyatádiakat. Javasolja, hogy a mai ülés 
jegyzőkönyvének hitelesítői és Hubay Sándor és Dr. Novák János képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangúlag – 13 igen 
szavazat mellett - elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
225/2009. (IX. 8.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2009. szeptember 8-i, soron 
kívüli képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítőiül Hubay Sándor és Dr. Novák 
János képviselőket választja. 
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület – 13 fővel – 
határozatképes.  
 
Ormai István polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 
napirendi pontot tárgyalja. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot. 
 
A képviselő-testület a napirendi javaslatot egyhangúan – 13 igen szavazat mellett - elfogadja 
és a következő határozatot hozza: 
 
226/2009. (IX. 8.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirend tárgyalására 
vonatkozó javaslatot elfogadja és az alábbi napirendet tárgyalja: 
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1.) Előterjesztés a nagyatádi 04/4 helyrajzi számú ingatlan belterületbe vonásáról 
 Előadó: Ormai István polgármester 
 
Napirend tárgyalása: 
 
1.) Előterjesztés a nagyatádi 04/4 helyrajzi számú ingatlan belterületbe vonásáról 
 Előadó: Ormai István polgármester 
 
Kiegészítés: 
 
Ormai István polgármester:  
Erről a napirendről a legutóbbi ülésén tárgyalt a képviselő-testület. Azzal vették le a 
napirendről, hogy megvizsgálják annak lehetőségét, hogy az ingatlant - amelyik a Zrínyi 
utcára merőlegesen helyezkedik el, hosszanti, kelet-nyugati irányban - meg lehet-e osztani és 
egyik részét bevonni a belterületbe, másik részét pedig külterületként meghagyni.  
A szakemberek egyeztettek az illetékesekkel, kiderült, hogy nem lehet ezt a megosztást ilyen 
formában megvalósítani és ezt a besorolást nem lehet így megvalósítani, ezért a javaslatuk az, 
hogy vonják be belterületbe ezt az ingatlant, amelytől északra és délre lévő területek, valamint 
az attól nyugatra lévő területek belterületben vannak már. Ez az ingatlan érinti az előkészítés 
alatt lévő szálloda-beruházást, annak érdekében teszik meg ezt a lépést, hogy a beruházásnak 
az önkormányzat részéről a besorolást illetően ne legyen akadálya, a befektetők ilyen 
szempontból minden feltétellel bírhassanak annak érdekében, hogy tovább tudják folytatni az 
előkészítő munkájukat.  
Mellékeltek egy helyszínrajzot az előterjesztéshez, így együtt vannak az információk ahhoz, 
hogy a testület állást tudjon foglalni. 
 
Kérdések: 
 
Bakos József képviselő: 
Polgármester úr most említette, hogy mi célból szükséges a belterületbe vonás. Ő 
valószínűleg lemaradt valamiről, ezért érdeklődik, hogy tulajdonképpen ez a tervezett 
szálloda-előkészítés milyen stádiumban van, mert őt meglepte, hogy ez miatt rendkívüli ülést 
kellett összehívni. Miért nem tudták megvárni a „rendes ülést”? Nem hallott arról, hogy a 
szálloda rohamléptekkel épülne, illetve az előkészítés olyan stádiumban lenne… ha erről 
hallhatna valamit, hogy milyen szálloda… és hogy „áll a kérdés”?  
 
Ormai István polgármester:  
A kérdés érdemi részéről beszél először. Csak a tényszerűség kedvért: Ez az előterjesztés 
2009. augusztus 27-én került a képviselő-testület soros ülése elé. Nem most terjesztik elő, 
hanem akkor, ezt megelőzően terjesztették elő. Volt egy felvetés, hogy más módon történő 
belterületbe vonást valósítsanak meg. Akkor, az előterjesztő, a polgármester, azt mondta, 
hogy megvizsgálják a lehetőséget és ezt követően soron kívüli ülésen döntsön erről a testület. 
Augusztus 27-én ezt mondta az előterjesztő, ezért tárgyalják most. Ez a formai része, hogy 
hogyan történt a dolog.  
Aki egy kicsit figyelt rá az előző percekben, az megérthette, hogy ez a kezdeményezés, amiről 
most itt szó van, körülbelül háromnegyed, egy évvel ezelőtt indult.  
Annyit tudnak tenni, hogy az önkormányzat kompetenciájában lévő dolgokban meghozzák 
azokat a döntéseket, amelyek szükségesek ahhoz, hogy egyáltalán elő lehessen készíteni egy 
ilyen beruházást. Ez kifejezetten önkormányzati kompetencia. Senki más nem tudja a  
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belterületbe vonást kezdeményezni, mint a képviselő-testület. Azt szeretné elkerülni, hogy 
egyetlenegy alkalommal is, bárki is azt mondhatná, hogy az önkormányzat késlekedett, nem 
tette meg azokat a lépéseket, amelyeket meg kellett volna tennie. Csupán erről van szó. 
Megteszik ezt, elindítják, ennek meglesz most a maga útja. Ha elfogadja a képviselő-testület, 
akkor a Földhivatalnál alkalmazott határidőket tartani kell, s így elég sok idő el fog telni, mire 
ez ténylegesen megvalósul.  
Azt szeretné, hogy Nagyatád Város Önkormányzata minden olyan döntést, ami ezzel 
összefüggésben van – egyébként más ilyen hasonló ügyekben is ezt a szempontot képviseli – 
hozza meg minél előbb, legyen meg, dokumentálják és a befektetők, projekt-előkészítők 
tudjanak dolgozni annak a tudatában, hogy ezek a feltételek adottak.  
Készítenek egy megvalósíthatósági tanulmányt, ha abban nem tudja beírni azt, hogy a 
mindenképpen szükséges ingatlan belterületbe vonásra került, akkor addig semmit nem tud 
csinálni, mert ha ezt nem vonják be a belterületbe, akkor nem lehet megépíteni ezt a 
beruházást. Akkor az lehetetlen.  
Ezért tárgyalják most. Megteszik, elindítják a megfelelő szakmai szervezetek felé ezt a 
folyamatot és a többi már ebben az esetben nem az önkormányzat dolga. 
Szeretné, ha az önkormányzat egy nagyon pozitív és - mivel ez a kötelességük is - támogató 
magatartást tanúsítana egészen addig, amíg nem másról, mint a szabályozásról, a területek 
státuszáról van szó. Ezért javasolják ezt a megoldást és ezért most.  
 
Bakos József képviselő: 
Köszöni a tájékoztatót. Ahogy említette, lemaradt – tekintettel arra, hogy augusztusban nem 
volt jelen, ezért az előzményeket nem ismerte – ezért bátorkodott érdeklődni.  
Világos és egyértelmű, valóban ne hivatkozzon az önkormányzatra senki sem, hogy a 
késlekedésük miatt esetleg elmarad valami, de ha visszaemlékszik a korábbi időszakra, úgy 
emlékszik, hogy ilyen szálloda-jellegű beruházást – ha jól emlékszik - a Hadipark környékére 
terveztek. Számára azért meglepetés az egész kezdeményezés, mert arról nem hallott, hogy ott 
terveznek majd egy szállodát. Ez egy új befektető, vagy a régi meggondolta és nem ott, 
hanem itt szándékozik…?  
Hangsúlyozza, tájékozatlan az ügyben, lemaradt, lehet, hogy erről szó volt augusztusban, ha 
igen, akkor visszavonja a kérdést. Ha nem volt szó, akkor tulajdonképpen új befektető? 
Milyen szálloda… tehát néhány mondatban csak, hogy mi épül ott? 
 
Ormai István polgármester:  
Azért ez furcsa! Képviselő úr! Ebben a teremben erről a témáról két alkalommal tárgyaltak. 
Szinte prezentációs szintű bemutatót hallgatott meg a képviselő-testület erről a projektről. 
Több döntést hoztak ebben az ügyben. Testületi határozat van erről a területről, a fürdő, 
strand, uszoda és a lehetséges szálloda együttműködéséről.  
Képviselő úr! Erről a helyről, erről a beruházásról több alkalommal tárgyaltak itt ebben a 
teremben képviselő-testületi ülésen és határozatokat hoztak róla.  
Ez arról szól, amiről határozatot hoztak, ez az utolsó projekt, ami ebben a témában megjelent, 
ez nem új dolog. Ahogy említette, körülbelül 8-9 hónappal ezelőtt már tárgyaltak a témáról, 
aztán még egyszer. Testületi határozatok vannak erről a területről, erről a témáról.  
Ilyenkor szokta azt mondani a képviselő úr, hogy meg lehet nézni a jegyzőkönyveket! 
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Megérkezik a képviselő-testület ülésére Melsin Valentin. A képviselő-testület létszáma: 14 fő. 

 
A napirenddel kapcsolatosan hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a nagyatádi 04/4 helyrajzi számú ingatlan 
belterületbe vonásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nagyatádi 04/4 helyrajzi számú 
ingatlan belterületbe vonásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal, 2 
tartózkodás mellett elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
227/2009. (IX. 8.) számú határozat: 
 
1. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért a nagyatádi 04/4 

helyrajzi számú, 14.469 m2 nagyságú, kivett telephely és épületek megnevezésű 
ingatlan belterületbe vonásával. 
 

2. A Képviselő-testület tudomásul veszi az ingatlantulajdonos azon nyilatkozatát, hogy 
a nagyatádi 04/4 helyrajzi számú ingatlan belterületbe vonása során felmerülő 
valamennyi költséget megfizeti. 

 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét, hogy a fenti ingatlan 

belterületbe vonása érdekében járjon el a Földhivatal felé, illetve a szükséges 
dokumentumokat írja alá. 

 
Határidő: értelem szerint 
Felelős:   Ormai István polgármester 
 
 
Ormai István polgármester megköszöni a munkát, a képviselő-testület ülését 815 órakor 
bezárja. 

K.m.f. 
 
 

Ormai István  
polgármester 

Dr. Kovács Ildikó 
jegyző 

 
 
 
 

Hubay Sándor 
képviselő 

Dr. Novák János  
képviselő 

 
jegyzőkönyv hitelesítők 


